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Protokoll fört vid årsstämma för Västra Kållandsö 

VA Ek-Förening onsdagen den 20 mars 2025 vid 

Otterstads Församlingshem 

 

§1 Ordförande Thomas Pilhagen hälsade 32 personer välkomna som hörsammat 

kallelsen, vilka representerade 29 fastigheter enligt närvarolistan.  

 

 

Inledning 

§2 Som mötesordförande valdes Thomas Pilhagen  

 

Ordförande 

§3 Som sekreterare för mötet valdes Gunnar Hjorth 

 

Sekreterare 

§4 Som justeringsmän valdes Bo Jansson och Anders Lahti. 

 

Justerare 

§5 Kallelsen till årsstämman har skett genom brev- och mail-utskick och information 

på hemsidan vilket godkändes. 

 

Kallelse  

§6 

 

Röstlängd fastställdes genom att en representant från varje närvarande fastighet 

skrev på deltagarlistan, vilket blev 29 röstberättigade.  

 

Röstlängd 

§7 Dagordningen godkändes  

 

Dagordning 

§8 

 

 

Verksamhetsberättelse, balans och resultatrapport har funnits tillgänglig på 

hemsidan sedan en tid tillbaka. Verksamhetsberättelsen föredrogs av ordföranden. 

  

Styrelsens årsredovisning med balansräkning och resultatrapport presenterades av 

kassören Bo Skatt. 

 

Verksamhets- 

Berättelse 

 

Årsredovisning 

 

§9 Revisionsberättelsen presenterades av Mikael Fogelberg 

 

Revisions-

berättelse 

§10 Resultat och balansräkningen fastställdes med en överavskrivning på 627 100kr 

som överförs i ny räkning och den balanserade vinsten är på 76kr. 

 

Fastställande av 

ekonomin 

§11 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för verksamhetsåret 2024. 

 

Ansvarsfrihet 

§12 Budgeten för 2025 presenterades av kassören Bo Skatt. Resultatet förväntas bli 

plus 222 600kr. 

 

Budget 

§13 

 

Anslutningsavgiften för nya medlemmar beslutades till oförändrat 75 000kr + 

moms för 2025. 

 

Anslutnings-

avgift 

§14 Medlemsavgiften beslutades till oförändrad, 500 kr/år, ej momspliktigt. 

 

Medlemsavgift 

§15 

 

Finansiella avgiften beslutades till oförändrad, 9 000 kr/år inkl. moms. Finansiell avgift 

§16 Det beslutades att avgiften för vatten höjs p.g.a. kommunens höjning med 13% till 

38,75 kr/m3  

 

Det beslutades att bredbandsavgiften slopas, då berörda kostnader ingår i den 

finansiella avgiften. 

 

 

 

 

 

Avgift vatten  

 

 

Avgift bredband 
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§17 Arvodena för styrelsen och revisor beslutades enligt valberedningens förslag med 

utgångspunkt från ett inkomstbasbelopp. 

Inkomstbasbelopp 2025 = 80 600kr 

Ordförande                                            26 598kr     33 %   av basbelopp 

Kassör                                                   16 120kr     20 %           -”- 

Sekreterare                                            16 120kr     20 %           -”- 

Ledamöter med suppleanter delar på    21 762kr     27 %           -”- 

Sociala kostnader tillkommer 

Förutsättning till arvode är att delta på mer än hälften av styrelsemötena 

Föreningsvald revisor                                999 kr vid normal revision 

 

Arvode 

§19 Ordförande är vald till 2026  

      Thomas Pilhagen 

 

Val av 

Ordförande 

§20 Val till styrelse 

Till styrelseledamöter på 2 år valdes:  

      Mikael Storm, Bo Skatt och Magnus Bridholm 

      Kvar i styrelsen är:        

      Gunnar Hjorth, Albin Olausson och Ossian Stiernstrand 

Till styrelsesuppleanter på 1 år valdes: 

      Tomas Persson, Birgitta Sekund och Jesper Olausson 

Till föreningsrevisor på 1 år valdes: Joel Börjesson 

Till revisorssuppleant på 1 år valdes Elis Gustavsson 

      Styrelsen anmälde Jörgen Johansson som utomstående revisor. 

Till valberedningen på 3 år valdes: Erik Birgersson 

      Kvar i valberedningen till 2027 Bo Jansson (sammankallande). 

 

Val 

Styrelse 

Revisorer 

Valberedning 

§21 Till nästa årsstämma skickas kallelsen med e-post för de som accepterat e-

postfaktura, för övriga kommer kallelsen med brev. En påminnelse skickas med 

SMS några dagar före stämman.  

 

Kallelse 

§22 

 

En motion har inkommit som tar upp Pfas problematiken i vårt vatten.  

Kommunen är kontaktade, som meddelar att de mäter systematisk och att värden är 

klart och stabilt under de uppsatta gränsvärden för livsmedel som Livsmedels-

verket satt för vatten. Föreningen har erhållit kopior på kommunens mätresultat.  

 

Under 2026 kommer nya och utökade gränsvärden för fler Pfas ämnen, där 

föreskrifterna om uppföljning kommer att gälla även vattenföreningar. Här tror vi 

att vi kan klara oss utan egen provtagning och då hänvisa till kommunens 

provtagning då vi köper ett ”renat” vatten och inte tillför något då vi har ett slutet 

system. Styrelsen följer frågan. 

 

Motion 

§23 

 

 

Information / Frågestund: 

- Ordföranden informerade om problemen med att det inte finns några 

teleoperatörer som vill koppla upp sig på de tilltänkta samhällsmasterna. Nya 

grepp och påverkan måste till så vi, i varje fall, kan få master på västra Kållandsö. 

 

- Ordföranden meddelade att föreningen är i en administrativ omvandling där nya 

systemstöd är under uppstart med flera automatstöd för in- och utgående fakturor, 

medlemsdokumentation, vattenavläsningar m.m. Det innebär en ny hemsida, 

medlemsadministrativt system, Hobiaflow och ekonomisystem, Fortnox, alla i 

samverkan. Systemen kräver en mer likformighet med förhoppningsvis mindre 

mantimmar för de som driver den vardagliga handläggningen i föreningen. 

 

Samhällsmast 

 

 

 

Nya 

administrativa 

system 
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-Det informerades om att vi utför vattenanalyser 4 gånger per på 4 ställe längst ut i 

ändarna av vattensystemet. Hitintills har vi haft godkänd vattenkvalitet enligt 

gällande regelverk. 

 

§24 

 

Ordföranden tackade alla för medverkan och passade på att avtacka med blommor 

och applåder våra avgående styrelsemedlemmar som varit med i styrelsen sedan 

starten, Anders Lahti och Sten Ulleryd. 

 

Spontant fick styrelsen beröm från en medlem för en bra och välskött förening.   

 

Stämman avslutades.  

  

 

Avslutning 

Kållandsö den 20 mars 2025 

      

 

 

 

Sekr. Gunnar Hjorth Ordf. Thomas Pilhagen 

 

Justerare: 

 

 

 

 

Anders Lahti Bo Jansson  


